
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. december 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 11
Forslag til lov om indfødsrets meddelelse.
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 15
Hvorfor oversendte ministeren ikke materialet, der indgår i L 11 – svar på
spørgsmål 6, til udvalget samtidig med, at en række aviser fik materialet udle-
veret via aktindsigt, og ville dette ikke være normal praksis?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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